
PROTOKÓŁ NR XXVIII/12 

z posiedzenia XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 25 października 2012 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 

Józef Biernacki. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jerzy Kruk oddał głos Rzecznikowi Komendy 

Powiatowej Policji – P. Marcie Gierlickej, która poinformowała, że w dniu 8 listopada br. 

w godzinach 16°° - 18°° w budynku CKU, odbędzie się debata społeczna na temat 

„Bezpieczeństwo Powiatu Wyszkowskiego”. Łączy się ona z programem rządowym „Razem 

bezpieczniej”. Inicjatorem całej kampanii jest Wojewoda Mazowiecki, który wraz 

z Komendantem Wojewódzkim i Komendantem Stołecznym Policji będzie obecny na debacie 

w Wyszkowie. Pani rzecznik zwróciła się również z prośbą o wsparcie finansowe, 

a konkretnie o sfinansowanie banera, który zostanie zawieszony na sali podczas debaty, 

a którego hasło brzmiałoby „Bezpieczeństwo to nasza sprawa”. (Wszyscy radni otrzymali 

zaproszenia na powyższe spotkanie). 

Następnie P. Jerzy Kruk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia 

posiedzenia sesji. Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący 

porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za wrzesień 2012 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicy („Nad Łąkami” w Kamieńczyku); 

2) nadania nazwy ulicy („Lawendy” w Kamieńczyku); 

3) przyznania dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków; 

4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla kwartału ulic: Generała Józefa Sowińskiego, 1 Maja, Prostej i Gen. 

Wincentego Kowalskiego; 

5) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

przemysłowo-produkcyjno-usługowego w Rybnie gmina Wyszków; 

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla miejscowości Skuszew; 

7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2013; 

8) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania 

podatku rolnego na obszarze Gminy Wyszków; 
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9) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2012-2043; 

10) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2012 rok. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku 

szkolnym 2011/2012. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), porządek 

obrad został przyjęty. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Władysław Dudzik. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Zofia Gałązka; 

2.  P. Sławomir Wróbel; 

3.  P. Kazimierz Turek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z ostatniej XXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 września 2012 r. 

w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez 

radnych przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za wrzesień 2012r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Abramczyk odczytał protokoły z przeglądów dokonanych przez Komisję Finansów 

i Gospodarki w dniach 10 i 15 października 2012 r. Powyższe przeglądy dotyczyły inwestycji 

realizowanych na terenie Gminy Wyszków (załącznik nr 3 i 4 do protokołu). P. Abramczyk 

zauważył, że nastąpiła znaczna poprawa w stosunku do lat ubiegłych, w dziedzinie zarówno 

jakości robót jak i nadzoru przez służby gminne wszystkich realizowanych inwestycji. 

P. Dziubłowski spytał o remont nawierzchni ul. Wąskiej oraz zwrócił uwagę, że nad Bugiem, 

schodki, które prowadzą do logo Wyszkowa znajdują się ok. pół metra wyżej niż chodnik 

oraz brak jest tam zjazdów dla wózków.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że decyzja o remoncie ulicy Wąskiej zapadnie 

podczas uchwalania budżetu na 2013 r.  

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

sprawdzi szczegóły inwestycji nad Bugiem dot. budowy chodnika i zjazdów, ale uważa, że 

zjazdy na pewno zostaną wykonane. 

P. Szczerba poinformował, że zgłaszał uwagi co do usytuowania chodnika na 

ul. Zakolejowej. Wykonanie ulicy na pewno jest zgodne z projektem, ale zastanawia się nad 

zasadnością tworzenie takiego projektu, który nie odzwierciedla stanu rzeczywistego. Prawie 
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połowa mieszkańców, którzy mają tam swoje posesje, ma zastrzeżenia co do wysokości 

budowanego chodnika względem posesji. Ponadto ul. Składanowskiego, projektowana 

i wykonana przez gminę, znajduje się o 15 cm niżej niż wjazd na nią z ul. Zakolejowej. 

Zastanawia się jak można budować drogi, kiedy jeden projekt ma inny punkt odniesienia, 

a drugi projekt zupełnie inny?  

P. Fijałkowska poinformowała, że nie ma takiej sytuacji, że ktoś nie może dojechać do 

swojej posesji. Urząd bierze pod uwagę wszystkie zgłoszenia mieszkańców i jeżeli jest to 

możliwe, uwzględnia je podczas realizacji inwestycji.  

P. Szczerba nie kwestionuje realizacji inwestycji, które na pewno wykonywane są zgodnie 

z projektem, ale uważa, że każdy projekt powinien odzwierciedlać stan rzeczywisty. Są np. 

takie sytuacje, że chodnik dochodzi do posesji na takiej wysokości, że uniemożliwia 

otwieranie furtki na tą posesję. 

P. Dziubłowski uważa, że nie może być tak, że na długości 200 m budowanej drogi 

wykonano slalom. Spytał, czy były organizowane jakiekolwiek spotkania z mieszkańcami? 

P. Fijałkowska poinformowała, że wszystko było wykonane zgodnie z projektem i sztuką 

budowlaną. Inną rzeczą jest fakt, że na pewno wszystko wyglądałoby inaczej, gdyby 

pierwszym elementem wykonanej infrastruktury była droga, a nie odwrotnie, kiedy to 

przebieg czy usytuowanie drogi trzeba dopasowywać do istniejącej infrastruktury.  

P. Abramczyk zauważył, że projekt został wykonany przez projektanta, czyli fachowca, 

który mając naturalne rzędne musiał do nich nawiązać. Uważa, że zrobił to tak, aby w jak 

największym stopniu zniwelować wszystkie występujące tam niedociągnięcia. 

P. Chodkowski przypomniał, że 2 grudnia br. mija pierwsza rocznica śmierci Ks. Stanisława 

Szulca. Spytał, co już zostało zrobione na cmentarzu? 

P. Siekierski – Prezes WTBS poinformował, że firma kamieniarska jest na ukończeniu 

budowy sarkofagu. Brakuje tylko płyty, wieńczącej sam sarkofag. Teren przy pomniku 

zostanie utwardzony kostką. Do 1 listopada wszystko powinno być gotowe. 

P. Kazimiera Białek – Sołtys wsi Lucynów podziękowała Burmistrzowi oraz Naczelnikowi 

Mikołajczykowi za zamontowanie przed wiaduktem w Lucynowie, bariery zabezpieczającej 

(zjazd na obwodnicę) oraz za szybkie reagowanie na zgłaszane przez mieszkańców problemy. 
 

Ad. 8. 

1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, że 

proponuje się nadanie nazwy „Nad Łąkami” ulicy położonej w miejscowości Kamieńczyk. 

Propozycja ta została przedstawiona i pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Promocji 

i Kultury na posiedzeniu w dniu 17 września 2012 r. Procedura nadania nazwy ulicy 

przebiegła zgodnie z uchwałą i zarządzeniem dot. nadawania nazw ulicom. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/240/12 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

2) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformował, że proponuje się nadanie nazwy „Lawendy” ulicy położonej w miejscowości 

Kamieńczyk. Propozycja ta również została przedstawiona i pozytywnie zaopiniowana przez 
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Komisję Promocji i Kultury na posiedzeniu w dniu 17 września 2012 r. Procedura nadania 

nazwy ulicy przebiegła zgodnie z uchwałą i zarządzeniem dot. nadawania nazw ulicom. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Curuł – Sołtys miejscowości Kamieńczyk poinformował, że dowiedział się, iż procedura 

nadawania nazwy ulicy w danej miejscowości, nie wymaga powiadamiania o tym fakcie 

sołtysa, czyli gospodarza miejscowości. O tym, że ulica ma być nazwana, dowiedział się 

z zaproszenia na sesję, które otrzymał. Nie zgłaszałby uwag, gdyby nie fakt, że wcześniej 

w Kamieńczyku została wprowadzona zasada, że ulice będą tam nazywane tematycznie, np. 

dzielnica z ulicami o nazwach kwiatów, owoców lasu, drzew itp. Nazwa ulicy „Lawendy” czy 

„Lawendowa”, jeżeli pochodzi od kwiatu, powinna znaleźć się w tzw. dzielnicy „kwiatowej”, 

a została nadana w dzielnicy, gdzie ulice noszą nazwy pochodzące od drzew. Uważa, że 

dobrze by było, aby wcześniej skonsultować nazwę z gospodarzem miejscowości i uniknąć 

tego typu nieporozumień.  

Burmistrz – P. Nowosielski uważa, że w związku z tym, że pan sołtys zgłasza pomysł, aby 

rady sołeckie na jakimś etapie uczestniczyły w formułowaniu wniosku co do nazwy ulicy, 

proponuje, aby wniosek został dopracowany wspólnie z Komisją Promocji i Kultury. Uważa, 

że w przyszłości należy wziąć również pod uwagę nadawanie nazw ulicom w mieście 

i zastanowić się, czy rady osiedlowe także nie powinny uczestniczyć w procesie nadawania 

tych nazw. Zaproponował, aby najpierw przeanalizować procedurę nadawania nazw ulicom 

i dopiero wtedy zastanowić się nad ewentualnymi wnioskami dotyczącymi zmiany tej 

procedury. 

P. Mikołajczyk uważa, że lawenda, to jest kwiat i nie widzi w tym nic niestosownego, że ta 

nazwa została nadana, tam gdzie ulice noszą nazwy pochodzące od drzew. Tematycznie jest 

to ze sobą powiązane.  

P. Dziubłowski uważa, że to przewodniczący poszczególnych komisji powinni zapraszać 

sołtysów na posiedzenia swoich komisji.  

Wiceprzewodniczący Rady – P. Kruk poprosił Komisję Uchwał i Wniosków o odczytanie 

projektu uchwały. 

P. Piątek zaprotestował, ponieważ uważa, że nie było wniosku o zakończenie dyskusji, 

a chciał zgłosić wniosek, aby projekt uchwały dot. nadania ulicy nazwy „Lawendy” został 

zdjęty z porządku obrad sesji. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że zmiany w porządku obrad nie mogą być 

zgłaszane w tym punkcie obrad, a na początku sesji. Jeżeli rada nie podejmie tej uchwały, to 

nazwa „Lawendy” nie zostanie nadana, a projekt uchwały wróci do komisji. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -10, przeciw –10, wstrzym. się – 0), uchwała 

w sprawie nadania nazwy ulicy („Lawendy” w Kamieńczyku) nie została podjęta. 
 

3) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Poinformował, że 

z wnioskiem o przyznanie dotacji wystąpił proboszcz Parafii Rzymsko – Katolickiej 

p.w. Wniebowzięcia N.M.P w Kamieńczyku, na wykonanie prac remontowych 

i konserwatorskich w Kościele w Kamieńczyku. Wysokość proponowanej dotacji, to 

32.000 zł. Jest to 50 % całej kwoty przeznaczonej na remont i konserwację Kościoła. 
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Wniosek oraz wszystkie niezbędne dokumenty, zostały złożone w terminie i zgodnie 

z obowiązującymi przepisami.  

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Sobieski zauważył, że jest to już druga dotacja, o jaką wystąpił proboszcz parafii na 

remont Kościoła w Kamieńczyku. Spytał, czy ktoś sprawdza na co poszły przyznane dotacje? 

P. Mikołajczyk poinformował, że wszystko jest kontrolowane zgodnie z obowiązującymi 

przepisami. Z podmiotem, któremu przyznana jest dotacja, podpisywana jest stosowna 

umowa. 

P. Turek uważa, że proboszcz parafii powinien w sposób zwyczajowo przyjęty ogłosić, że 

oprócz datków zbieranych od parafian, także gmina dofinansowała dany remont. 

P. Mikołajczyk uważa, że jest to słuszna sugestia i taki zapis można zawrzeć w podpisywanej 

umowie między Burmistrzem a Radą Parafialną. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/241/12 w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 

4) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla kwartału ulic: Generała Józefa Sowińskiego, 1 Maja, Prostej 

i Gen. Wincentego Kowalskiego. Poinformowała, że przyjęcie powyższego planu daje 

możliwości wprowadzenia na ten teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej 

z możliwością usług. Plan ten pozwoli m.in. Spółdzielni Mieszkaniowej wybudować nowy 

blok mieszkalny czy przebudować budynek „Polo” na budynek mieszkaniowy z powierzchnią 

usługową. Zostanie również stworzona możliwość podniesienia budynku, gdzie mieści się 

przychodnia zdrowia, do wysokości otaczających ją bloków. P. Kozon poinformowała, że na 

dyskusji publicznej nie było nikogo, a do planu nie wpłynęła żadna uwaga. Powyższa 

uchwała została szczegółowo omówiona na komisjach Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/242/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla kwartału ulic: Generała Józefa 

Sowińskiego, 1 Maja, Prostej i Gen. Wincentego Kowalskiego. 
 

5) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru przemysłowo – produkcyjno –

usługowego w Rybnie Gmina Wyszków. Poinformowała, że plan obejmuje powierzchnię 

ok. 160 ha, a jego zasadniczym celem jest przeznaczenie w części terenów rolnych na tereny 

przemysłowe z możliwością powstawania tam sklepów wielkopowierzchniowych. Jest to 

niezbędne, aby zainteresowany duży inwestor, który kupił tereny od spółdzielni mleczarskiej, 
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mógł prowadzić tam swoją działalność. Do powyższego planu nie wpłynęła żadna uwaga. 

Powyższa uchwała została szczegółowo omówiona na komisjach Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/243/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru przemysłowo – produkcyjno –

usługowego w Rybnie Gmina Wyszków.  
 

6) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Skuszew. 

Poinformowała, że przedmiotem planu są ustalenia w zakresie przeznaczenia terenów, zasady 

ochrony i kształtowania ładu przestrzennego, zasady ochrony środowiska, przyrody 

i krajobrazu kulturowego, zasady ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków, wymagań 

wynikających z potrzeb kształtowania przestrzeni publicznych, parametrów i wskaźników 

kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania terenu, szczegółowych zasad i warunków 

scalania i podziału nieruchomości, zasad modernizacji, rozbudowy i budowy systemów 

komunikacji i infrastruktury technicznej. Do wyłożonego projektu planu, mieszkańcy złożyli 

uwagi. Część z nich nie została uwzględniona przez Burmistrza. Większość z nich dotyczyła 

rozbudowy ulicy Łochowskiej (składający uwagi nie wyrażają zgody na jej rozbudowę). 

Uwaga o „braku zgody na rozbudowę drogi Łochowskiej” została przez Burmistrza 

nieuwzględniona, ponieważ Burmistrz nie decyduje o przebiegu tej drogi a Generalna 

Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. Następnie P. Kozon poinformowała, że zgodnie 

z przepisami, wszystkie zgłoszone uwagi, które nie zostały uwzględnione przez Burmistrza 

muszą zostać przegłosowane przez radę. Następnie P. Kozon omówiła zgłoszone uwagi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Skuszew 
 

L.p. 

Data 

wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej              

i adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia 

projektu 

planu dla 

nieruchomo-

ści, której 

dotyczy 

uwaga 

Rozstrzygnięcie Burmistrza 

Wyszkowa w sprawie 

rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie Rady 

Miejskiej                     

w Wyszkowie 

w sprawie rozpatrzenia 

uwagi 
Głosowanie radnych 

uwaga 

uwzględnio

na 

uwaga 

nieuwzględ 

niona 

uwaga 

uwzględnio

na 

uwaga 

nieuwzględ 

niona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 11.06 

2012r. 

Zdzisław Niziński 

ul. Serocka 11 A 

07-200 Wyszków 

1.) Wnosi o wykreślenie zapisu 

pakt d, f, h, i, j §19 ust. 2 oraz 

uwzględnienie zabudowy 

wielokondygnacyjnej; 

2) Określenie zasad 

kształtowania zabudowy na 

terenie 1UT; 

3) Zmiana przeznaczenia terenu 

z 7MN na MN/U; 

4) Brak zgody na rozbudowę 

drogi 1KDZ 

Tereny 

oznaczone 

symbolami 

1US/UT, 

1UT, 7MN; 

dz. nr: 39, 38, 

37, 36, 19/3, 

19/2, 19/1 

Skuszew 

1US/UT, 

UT, 7MN, 

1KDZ 

  

 

 

 

+ 

  

 

 

 

+ 

 
 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
 

 

 

2. 12.06 

2012r. 

Marta Ewa 

Sosnowska 

ul. Sowińskiego 

32/25 

07-200 Wyszków 

Brak zgody na rozbudowę drogi 

1KDZ 

390/2 

Skuszew 

1KDZ   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

3. 12.06. 

2012r. 

Bogumiła 

Rydzewska  

ul. Łochowska 26 

07-200 Wyszków 

Brak zgody na rozbudowę drogi 

1KDZ 

390/1 

Skuszew 

1KDZ   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
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4. 13.06. 

2012r. 

Tomasz Cierlica  

ul. Przejazdowa 

49  

07-201Skuszew 

Zmiana przeznaczenia działek z 

częściowo budowlanych na 

budowlane w całości 

560/3 

560/6 

560/7 

Skuszew 

21 MN   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

5. 14.06. 

2012r. 

Mieszkańcy 

miejscowości 

Skuszew 

położonej w 

gminie Wyszków  

Brak zgody na rozbudowę drogi 

1KDZ 

Tereny pod 

projektowaną 

rozbudowę 

drogi 1KDZ 

Skuszew 

1KDZ   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

6. 14.03. 

2012r. 

Mieszkańcy 

miejscowości 

Skuszew 

położonej w 

gminie Wyszków 

Prośba o podanie do 

wiadomości w prasie lokalnej, 

na stronie internetowej urzędu o 

podjętych działaniach w sprawie 

złożonego wcześniej pisma dot. 

braku zgody na  rozbudowę 

drogi 1KDZ 

Tereny pod 

projektowaną 

rozbudowę 

drogi 1KDZ 

Skuszew 

1KDZ   

 

+ 

  

 

+ 

 
„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

7. 14.06. 

2012r. 

Beata Sosnowska  

ul. Sowińskiego 

32 m. 25 

07-200 Wyszków 

Brak zgody na rozbudowę drogi 

1KDZ 

30/1 

Skuszew 

 

1KDZ   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

8. 21.06. 

2012r. 

Bogusław i 

Mirosława 

Gruchalscy  

ul. Równa 1 

Skuszew 

07-200 Wyszków 

Brak zgody na rozbudowę drogi 

1KDZ i przebudowę ul. 

Przejazdowej 

Działka w 

pobliżu drogi 

1KDZ 

Skuszew 

1KDZ, 

5KDD 

  

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

9. 29.06. 

2012r. 

Urszula i Piotr 

Zawisza 

ul. Przejazdowa 29 

Skuszew 

07-201 Wyszków  

Wprowadzenie do projektu 

planu drogi przebiegającej przy 

działkach 375, 374/2, 374/13, 

374/14 

375 

374/2 

374/13 

374/14 

Skuszew 

32ZL   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 
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10. 28.06. 

2012r. 

Jerzy Karp 

Danuta Karp  

Ewa Karp 

Katarzyna Karp 

zam. Skuszew 

ul. Zaolszynie 6 

07-201 Wyszków 

Brak zgody na rozbudowę drogi 

1KDZ  

Działka w 

pobliżu drogi 

1KDZ 

Skuszew 

1KDZ   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

11. 19.03. 

2012r. 

Jan Maciak 

ul. Lipowa 1 

Skuszew 

Zmiana przeznaczenia 8U na 

przeznaczenie rolno-budowlane 

539 

Skuszew 

 

8U   

 

+ 

  

 

+ 

„za” 
nieuwzględnieniem 
uwagi - 20 
„przeciw” - 0 
„wstrzym. się” – 0 

 

  



P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/244/12 w sprawie w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Skuszew. 
 

7) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2013. Poinformował, że Burmistrz 

proponuje, aby podatki od nieruchomości w przyszłym roku zostały podniesione o stopę 

inflacji, czyli o 4%, z wyjątkiem podatków związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej, których wysokość ma pozostać na poziomie roku 2012 r. Poinformował 

również, że doprecyzowano w uchwale punkt dotyczący podatku od gier losowych, gdzie 

został dodany zapis „gier na automatach oraz kiosków internetowych Platform 

Inwestycyjnych umożliwiających zawieranie transakcji finansowych na odległość”. 

P. Skarbnik poinformował, że w odniesieniu do innych gmin, stawki podatku w Gminie 

Wyszków generalnie kształtują się na niższym poziomie. Przykładem może być np. 

wysokość: 

 podatku od budynków mieszkalnych, który w Ostrowi Maz. wynosi 0,56 zł/m², 

w Pułtusku 0,63 zł/m² (stawka na 2012 r.), natomiast w Gminie Wyszków - 0,55 zł/m² 

(stawka na 2013 r.) 

 podatku od działalności gospodarczej, który w Pułtusku wynosi 18,70 zł/m², 

w Zabrodziu 19 zł/m², w Długosiodle 19,06 zł/m² (stawka na 2012 r.), a w Gminie 

Wyszków 17,37 zł/m² (stawka na 2013 r.) 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. Uważa, że 

decyzja, aby zamrozić wysokość podatków związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej na poziomie 2012 roku, jest dobrym rozwiązaniem. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/245/12 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na rok 2013. 
 

8) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Wyszków. 

Poinformował, że Burmistrz proponuje, aby w 2013 roku kwotę podstawy obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Wyszków, podnieść o stopę inflacji (4%) co dałoby kwotę 33,60 

zł za 1 dt (w roku 2012 kwota ta wynosi 32,30 zł za 1 dt). Średnia cena skupu żyta za okres 

pierwszych trzech kwartałów 2012 roku, podana przez Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego wynosi 75,86 zł za 1dt. Przykładowo w innych gminach, kwota podstawy 
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obliczenia podatku wynosi: w Zabrodziu 40 zł, w Pułtusku 42 zł, w Ostrowi Maz. 50 zł za 

1 dt. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/246/12 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Wyszków. 
 

9) Skarbnik przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. Poinformował, że zmiany w prognozie polegają 

m. in. na wprowadzeniu do budżetu na rok 2013 wydatków na sprzątanie w jednostkach 

oświatowych w kwocie 500.000 zł w celu ogłoszenia wspólnego przetargu oraz zmniejszenie 

planu niewykorzystanych poręczeń kredytów, zaciąganych przez spółki gminne.  

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/247/12 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. 
 

10) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2012 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane w budżecie to m.in.: 

 wzrost dochodów o kwotę, która pozostała po likwidacji ZADM (19.000 zł); 

 wzrost dochodów o wysokość czynszów z lokali komunalnych, gdzie właścicielem jest 

gmina (105.000 zł); 

 wzrost wydatków z tytułu zarządzania przez WTBS mieszkaniami komunalnymi 

(92.027,94 zł); 

 zmniejszenie wydatków z tytułu rozliczeń dot. poręczeń i gwarancji (-291.618 zł); 

 wzrost wydatków na szkoły podstawowe i gimnazja (m.in. wyposażenie pracowni nauk 

ścisłych) (ok. 150.000 zł); 

 zmniejszenie wydatków z tyt. likwidacji stołówek szkolnych (-119.007 zł); 

 wzrost wydatków z tytułu zwiększenia udziału w dotacji na stypendia dla uczniów 

(16.267 zł); 

 wzrost wydatków z tytułu wykupu od zakładu energetycznego lamp oświetlenia 

ulicznego (70.000 zł); 

 wzrost wydatków z tytułu planowanego przedsięwzięcia wyniesienia urządzeń 

pomiarowych energii elektrycznej na zewnątrz (241.344 zł). 
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Na skutek wprowadzonych zmian, zarówno planowane dochody jak i wydatki budżetu 

wzrosną o kwotę 124.000 zł. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXVIII/248/12 zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2012 rok. 
 

Ad. 9. 

P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku szkolnym 

2011/2012 (załącznik nr 5 do protokołu). Poinformowała, że obowiązek przedkładania 

powyższej informacji przez organ wykonawczy, nałożyła na Burmistrza ustawa o systemie 

oświaty. Tegoroczne informacje, zawarte w niniejszym sprawozdaniu, skupione są na 

zagadnieniu demografii, środków finansowych przeznaczanych na oświatę oraz wyników ze 

sprawdzianów i egzaminów  

P. Piórkowska w imieniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych podziękowała za 

przygotowanie dla radnych bardzo szczegółowej informacji na temat oświaty, która zawiera 

zarówno informacje na temat poziomu wykształcenia kadry pedagogicznej, poziomu 

zdawanych egzaminów i sprawdzianów przez uczniów jak i finansów w oświacie. Pomimo 

„burz” związanych z oświatą, jakie miały miejsce w roku bieżącym należy zauważyć, że 

oświata kierowana przez Burmistrza stoi na bardzo dobrym poziomie. Świadczą o tym m.in. 

wyniki z egzaminów, stan budynków szkół, które w komplecie zostały zmodernizowane. 

P. Piórkowska stwierdziła, że jest dumna z tego, że jest członkiem Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych, że może wręczać nagrody zarówno młodzieży jak i nauczycielom za ich 

twórcze działania. Do tych działań należy zaliczyć m.in. fakt przystąpienia młodzieży 

wyszkowskiej pod kierunkiem wspaniałych nauczycieli, do projektu pod nazwą 

„Uporządkujmy przeszłość”, gdzie młodzież zajmuje się historią wyszkowskiego cmentarza 

żydowskiego. 

Z-ca Burmistrza – P. Warpas zauważył, że w informacji oświatowej znalazły się dane 

demograficzne najmłodszych dzieci, co wiąże się z rządowymi planami nowej „rewolucji” 

finansowania oświaty. Rząd planuje wprowadzić subwencję dla przedszkoli (333 zł rocznie 

na każdego przedszkolaka), ale jednocześnie ustalić górną granicę wysokości opłaty za 

przebywanie dziecka powyżej 5 godzin do 1 zł (obecnie w Gminie Wyszków stawka za 

godzinę ponadwymiarową wynosi ok. 3 zł). Kolejna planowana zmiana, to wprowadzenie od 

2014 roku dotowania przedszkoli niepublicznych w wysokości 100% tego co otrzymują 

przedszkola publiczne (na dzień dzisiejszy dotacja ta wynosi 75%). 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz nawiązując do realizowanego przez młodzież projektu pod 

nazwą „Uporządkujmy przeszłość” poinformował, że wczoraj władze miasta reprezentowały 

Gminę Wyszków w Treblince na spotkaniu nawiązującym do wspólnej przeszłości Polaków 
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i Żydów. Na to spotkanie również została zaproszona grupa młodzieży, która spotkała się 

z młodzieżą z innych miast Polski oraz z młodzieżą z Izraela.  
 

Ad. 10. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Kruk przedstawił informację na temat złożonych przez 

radnych oświadczeń majątkowych za 2011 rok (załącznik nr 6 do protokołu). 

P. Piórkowska nawiązując do wcześniejszej dyskusji związanej z procedurą nadawania nazw 

ulicom uważa, że narzucanie woli mieszkańcom jaka nazwa ulicy ma zostać im nadana, chyba 

nie powinna mieć miejsca. W procedurach jest zawarte, że każdy mieszkaniec może złożyć 

wniosek o nadanie nazwy ulicy. Bank ulic powinien dotyczyć ważnych ulic, rond w mieście, 

a nie małych, osiedlowych uliczek. Uważa, że jeżeli mieszkańcy wybiorą sobie sami nazwę 

ulicy, przy jakiej chcą mieszkać, nie muszą pytać o zgodę ani Burmistrza ani Sołtysa danej 

miejscowości. Niedopuszczalne jest stwierdzenie sołtysa, że nie można nadać nazwy ulicy, bo 

nikt sołtysa o to nie zapytał. P. Piórkowska uważa, że zarówno sołtysi jak i radni są od tego, 

żeby wypełniać wolę mieszkańców.  

P. Nasiadka uważa, że skoro Sołtys Kamieńczyka otrzymał zaproszenie na sesję, gdzie 

znalazł się punkt w sprawie nadania nazwy ulicy „Lawendy” w Kamieńczyku, powinien 

sprawę wyjaśnić wcześniej, przychodząc na posiedzenia komisji, a nie dopiero na sesji, po to 

tylko, aby narobić niepotrzebnego zamieszania. 

P. Dziubłowski uważa, że jeżeli w porządku obrad sesji znajduje się punkt dotyczący spraw 

konkretnej miejscowości, przewodniczący komisji powinni zapraszać sołtysów na 

posiedzenia swojej komisji. 

P. Curuł uważa, że sołtysi również mają prawo zabierać głos na sesji. Również jak radni 

zostali wybrani przez mieszkańców. Sprawę nadania nazwy „Lawendy” poruszył tylko ze 

wzglądu na to, że ulice w danej dzielnicy w Kamieńczyku noszą nazwy związane z drzewami 

i taka nazwa powinna zostać tam nadana.  

P. Szczerba uważa, że wszystkie tego typu sprawy powinny być rozwiązywane na komisjach.  

P. Rojek poinformował, że ma nadzieję, iż radni, głosując nad uchwałą nadania nazwy ulicy 

„Lawendy”, kierowali się tylko tym, że ta nazwa im się podobała lub nie podobała, że inne 

okoliczności nie zostały wzięte pod uwagę, ponieważ wszystkie procedury związane 

z nadaniem nazwy ulicy zostały zachowane. Przypomniał, że również jest sołtysem, ale 

uważa, że nie daje mu to większych praw, niż pozostałym obywatelom mieszkającym w tej 

samej miejscowości.  

P. Dziubłowski poinformował, że na komisji głosował za nadaniem nazwy ulicy „Lawendy”, 

ale teraz, po wysłuchaniu sołtysa,  zmienił zdanie. Uważa, że temat ten należy odroczyć 

i ponownie się nad nim zastanowić. 

Burmistrz – P. Nowosielski proponuje rozsądnie rozważyć temat, aby nie skomplikować 

procedury nadawania nazw ulicom do tego stopnia, by wymagała ona od radnych i sołtysów 

zbyt dużo pracy oraz przede wszystkim, by nie wydłużyła czasu trwania tej procedury. Należy 

pamiętać, że za każdym takim wnioskiem o nadanie nazwy ulicy, stoją konkretni obywatele, 

którzy chcą nadać numery budynkom. Uważa, że jeżeli wszyscy radni i sołtysi otrzymują 

zaproszenie na sesję, gdzie podana jest i nazwa miejscowości i proponowana nazwa ulicy, to 

zainteresowani sołtysi sami powinni zgłaszać chęć swojego uczestnictwa w pracach komisji. 

Każdy z sołtysów może zgłosić się do Biura Rady Miejskiej, gdzie zostanie poinformowany 
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o terminach posiedzeń poszczególnych komisji. Uważa, że niekoniecznie musi dojść do 

zmiany przepisów prawa miejscowego, aby wypracować jakiś kompromis w tej sprawie. 

P. Goździewska – Sekretarz, w imieniu Burmistrza, poinformowała o oświadczeniach 

majątkowych, złożonych przez pracowników Urzędu Miejskiego oraz przez kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych za 2011 rok (załącznik nr 7 do protokołu). 

Poinformowała również, że w związku z tym, że został zlikwidowany Zakład Administracji 

Domów Mieszkalnych oraz zmieniła się forma w jakiej działają szkoły miejskie, należy 

dokonać zmian w statucie gminy. Jeżeli ktoś ma jakieś propozycje co do zmian treści statutu, 

proszony jest o zgłaszanie wniosków w tej sprawie.  

P. Szczuka – Przewodnicząca Osiedla nr 11 zgłosiła wniosek, aby oświetlić mównicę oraz 

zainstalować przy mównicy mikrofon, bo przy dużej frekwencji na sali, słyszalność 

referujących na sesji jest dosyć słaba. Ponadto poprosiła, aby przy rondach, znajdujących się 

na terenie miasta, np. na tabliczkach czy kamieniach, zamieścić informacje dotyczące osoby, 

której imię nosi dane rondo. 

 

Ad. 11. 

O godzinie 12.40 uznając porządek obrad XXVIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jerzy Kruk dokonał zamknięcia obrad. 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad  Wiceprzewodniczący Rady  

 

Bożena Czerwińska  Władysław Dudzik   Jerzy Kruk 


